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No guanyem per a embolics 
 

 
La setmana passada varem comparèixer   en roda de premsa 
per manifestar públicament la nostra disconformitat en el plecs 
d’explotació de l ‘ermita, perquè aquests ha perdut la seua 
finalitat , que era tindre un ermità, persona que tenia l’obligació 
de cuidar i netejar l’església, la plaça, els serveis  públics, a 
més a més d’obrir i atendre als ciutadans a diari i a tenir 
l’església i el bar obert al poble tot l’any.  
 
Després de visionar la roda de premsa de l’alcalde i el regidor 
de medi ambient, tractant el tema, volem manifestar que han 
faltat a la veritat, perquè després de dos concursos públics 
fallits, l’ajuntament opta per un procediment negociat, segons 
ells un procediment obert a totes les persones interessades en 
prestar el  servei. Això no es correcte perquè per poder 
participar hi ha que ser empresari relacionat amb el món de la 
hostaleria.  No sabem a  dia d’avui, a quins emprestaries s’ha 
invitat ni quins criteris s’han determinar. Però el més greu és 
que ja s’ha parlat amb tres empreses, les quals han confirmat 
que es presentaran abans d’aprovar-se els nous plecs, ja que 
el regidor va manifestar públicament que s’aprovarien el dilluns 
12 de setembre en junta de govern. Per nosaltres no ha estat 
ètic, i considerem que és irregular que hi hagen tres empreses 
coneixedores de les noves condicions, això per nosaltres  és 
tracte de favor vers la resta de possibles  interessats que tenen 
dret a presentar-se. 
  
Un altre punt en el que estem en desacord, és que en el 
negociat prima la part econòmica  per damunt de buscar  la 

persona d’un ermità. L’ermita s’adjudicarà a la persona que 
done més diners. També ens diuen que podran fer una 
contraoferta, però s’han oblidat de dir que en el negociat no hi 
ha cap partit polític de l’oposició, per això els demanen que ens 
deixen assistir al procediment. Cal dir que aquest tipus de 
procediment només s’utilitza quan hi ha una urgència,  la qual 
cosa només l’ha creat el tripartit per falta de previsió. 
 
També ens hem quedat bocabadats, quan sentirem que 
l’ermita calia tancar-la perquè  era necessari fer obres als 
banys  i a la cuina, i la nostra pregunta és: Qui ha fet aquest 
projecte? Qui l’ha signat? Qui ha aprovat aquesta modificació? 
Perquè abans d’acometre qualsevol obra es necessari tindre  
un permís de patrimoni, perquè no hi ha  que oblidar que 
l’ermita és un BIC (un immoble protegit). Aleshores el nou 
adjudicatari podrà obtenir la llicència d'activitats? 
 
Una volta més el tripartit no ha estat a l’altura, posant 
entrebancs on no calia, però la decisió que s’ha pres de tancar 
l’ermita per decret d’alcaldia, no han estat correcte ni en les 
formes ni en les maneres. Senyors del tripartit,  les seues 
decisions desafortunades,  perjudiquen  a tot un poble. Tenen 
que entendre que l’Ajuntament no està només per guanyar 
diners,  recapta impostos per facilitar-nos la vida a tots 
nosaltres, però vostés sempre emboliquen la troca perquè no 
saben consensuar ni en l’oposició ni en el poble. 


